



Warren Consolidated Schools

Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships

1.888.4WCS.KIDS
www.wcskids.net

ADMINISTRATION BUILDING

31300 Anita
Warren, MI 48093
586.825.2400

Board of Education

Susan G. Trombley, President
I. Susan Kattuia, Vice President
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary
Carl Weckerle, Treasurer
Leah A. Berdy, Trustee
Susan M. Jozwik, Trustee
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

December 16, 2020

Dear WCS Community,

As our holiday break approaches, I wanted to share some important information with you about our plans after the New Year.

January 2021

As we plan for implementing a hybrid option on January 25, 2021, or possibly a later date, depending on the spread of the virus, we need to confirm the survey choice you made previously regarding an in-person hybrid option or the option to remain at home in remote learning. As schedules, particularly for grades 6-12, need to be ready for the first day of the second semester and must remain that way for the balance of the school year, we will need you to confirm your selection for the remainder of the 2020-2021 school year by January 4, 2021. In the coming days, you will receive a communication directly from your child's school that:

1. Identifies the previous choice you made that we have on file (remote or in-person hybrid).
2. Provides you instructions if you want to change your selection prior to January 4, 2021.

If your survey choice remains unchanged from earlier this year, no further action on your part is necessary, and you can direct any questions to your child's school.

Also, as I reported previously, separate from this information, we still plan to evaluate the return of special education students during the week of January 4, 2021.

COVID Case Update

This week, we had the following positive cases of COVID-19 reported among staff members in the district.

- 1 at the Educational Service Center
- 1 at Warren Mott High School
- 1 at Wilkerson Elementary School

All staff affected have been notified, and all areas of the schools have been appropriately cleaned.

Also, the latest state health department order is set to expire on December 20, 2020, and if there are any changes that affect our district, I will keep you updated. The arrival of the COVID-19 vaccine

is a very positive step toward returning to normal. The difficulty is knowing when it will become widely available for our students, staff, and families. In the meantime, I encourage you to continue to follow the health department guidelines for wearing a mask, social distancing, and keeping safe.

Finally, my positive case updates through these letters and robo-calls will resume the week of January 4, 2021. On behalf of the WCS Board of Education, I wish you a happy holiday! Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

A handwritten signature in blue ink that reads "Robert D. Livernois". The signature is written in a cursive style with a large, stylized initial "R".

Robert D. Livernois, Ph.D.
Superintendent

كانون الأول/ديسمبر 16, 2020

عزيزي WCS المجتمع ،

مع اقتراب عطلة العطلات لدينا، أردت أن أطلعكم على بعض المعلومات الهامة حول خططنا بعد العام الجديد.

كانون الثاني/يناير 2021

ونحن نخطط لتنفيذ خيار هجين في يناير 25, 2021، أو ربما في وقت لاحق، اعتمادا على انتشار الفيروس. نحن بحاجة إلى تأكيد الاختيار المسح الذي قمت به سابقا فيما يتعلق خيار هجين في شخص أو خيار البقاء في المنزل في التعلم عن بعد. كما الجداول الزمنية، وخاصة بالنسبة للصفوف 6-12، تحتاج إلى أن تكون جاهزة للدا الأولى Y من الفصل الدراسي الثاني ويجب أن تبقى على هذا النحو لرصيد العام الدراسي، وسوف نحتاج لك لتأكيد اختيارك للفترة المتبقية من العام الدراسي 2020-2021 بحلول 4 يناير 2021. في الأيام القادمة، سوف تتلقى رسالة مباشرة من مدرسة طفلك تفيد:

1. يحدد الخيار السابق الذي قمت به أن لدينا في الملف (ريموت) أو في شخص (هجين).
2. يوفر لك الإرشادات إذا كنت ترغب في تغيير اختيارك قبل 4 يناير 2021.

إذا بقي اختيار الاستطلاع الخاص بك دون تغيير من وقت سابق من هذا العام، لا يلزم اتخاذ أي إجراء آخر من جانبك، ويمكنك توجيه أي أسئلة إلى مدرسة طفلك.

كما ذكرت سابقاً، بمعزل عن هذه المعلومات، ما زلنا نخطط لتقييم عودة طلاب التعليم الخاص خلال الأسبوع الذي يبدأ في 4 يناير 2021.

تحديث حالة COVID

هذا الأسبوع، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من COVID-19 المبلغ عنها بين الموظفين في المنطقة.

- 1 في مركز الخدمات التعليمية
- 1 في مدرسة وارن موت الثانوية
- 1 في مدرسة ويلكرسون الابتدائية

وقد تم إخطار جميع الموظفين المتضررين، وتم تنظيف جميع المناطق في المدارس على النحو المناسب.

أيضا، من المقرر أن تنتهي صلاحية آخر أمر لوزارة الصحة في الولاية في 20 ديسمبر 2020، وإذا كانت هناك أي تغييرات تؤثر على مقاطعتنا، وسوف أطلعكم على آخر تحديث. تـيـانه وـصـوله من لـقـاح COVID-19 هو خطوة إيجابية جدا نحو العودة إلى وضعها الطبيعي. الصعوبة هي معرفة متى ستصبح متاحة على نطاق واسع لطلابنا وموظفينا وعائلاتنا. في هذه الأثناء، أشجعكم على الاستمرار في اتباع إرشادات وزارة الصحة لارتداء قناع، والابتعاد الاجتماعي، والحفاظ على السلامة.

وأخيرا، سوف تستأنف تحديثات حالتنا الإيجابية من خلال هذه الرسائل ومكالمات رويو الأسبوع من 4 يناير 2021. نيابة عن مجلس التعليم WCS ، أتمنى لكم عطلة سعيدة! يرجى الاستمرار في البقاء آمنة وتكون صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، مشرف دكتوراه